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امام جمعه بناب: صحبت از برجام 2 و 3 روش جدید توبهنامه سیاسی است

امام جمعه بناب با بیان اینکه هنوز هیچ اقدام و بازخورد مثبتی را از برجام ندیدهایم و از هر ناحیه در تحریم هستیم،

گفت: هنوز برجام را به جای خود ننشانده برجامهای 2 و 3 و 4 را مطرح میکنند و این اقدام توبه نامه سیاسی و تسلیم

مرحله به مرحله است.

امام جمعه بناب با بیان اینکه هنوز هیچ اقدام و بازخورد مثبتی را از برجام ندیدهایم و از هر ناحیه در تحریم هستیم، گفت: هنوز
برجام را به جای خود ننشانده برجامهای 2 و 3 و 4 را مطرح میکنند و این اقدام توبه نامه سیاسی و تسلیم مرحله به مرحله

است.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام مصطفی باقریبنابی در خطبههای نماز باشکوه و وحدتآفرین جمعه شهرستان
بناب ضمن تبریک سال جدید که مزین به میلاد پربرکت کوثر جهان خلقت حضرت زهرای اطهر (س) شده است، به نامگذاری
سال به نام «اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل» از سوی مقام معظم رهبری اشاره اظهار داشت: معظم له در ابتدای سال در جوار
حرم رضوی با تبیین و تشریح این موضوع مطالب بسیار مهم و متقنی را بیان کردند که تمام افراد ملی و مکتبی نیازمند شنیدن،

توجه کردن و عمل کردن به آن مطالب هستند.

از ایراد مطالب وحی گونه و حکمتآمیز باید در تحقق وی افزود: تمام آحاد جامعه به خصوص مسئولان نظام باید بعد 
خواستههای معظم له قدم بردارند.

خطیب جمعه شهرستان بناب با اشاره به اینکه هرگونه وابستگی و دلبستگی به آمریکا و غربیها نهایت ساده لوحی و غفلت
زدگی است؛ تصریح کرد: معالأسف در داخل برخیها برای ارتباط با غربیها شتاب و عجله میکنند، چه بسا که نیت بدی هم

ندارند.

باقریبنابی خاطرنشان کرد: با وجود اینکه هنوز ثروتهای میلیاردی ایران با انواع دسیسهها توسط غربیها ضبط و غارت شده
است و هر روز با عناوین مختلفی تحریمهای جدیدی را علیه این کشور تصویب و اجرا میکنند.

وی تصریح کرد: نهایت ساده لوحی است که به آنها عشق بورزیم و خدای نکرده آنها را فرشته نجات خود تلقی کنیم. چرا که هر
ایران دولتمردانی میخواهند که مطیع و فرمانبر آنها بوده و در آرزوی از  لحظه آنها ذلت ما را میخواهند و آمریکاییها 

مجلسیانی هستند که هوای آنها را نگه دارند.

خطیب جمعه بناب با اذعان بر اینکه آمریکاییها در 37 سال گذشته با تمام مقدرات غربیها ایران را پادگان خود میدانستند؛
گفت: برخی همچنان بر این باورند که مشکلات اقتصادی تنها با مذاکره با آمریکا حل خواهد شد.

رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب اظهار داشت: هنوز برجام را به جای خود ننشانده برجامهای 2 و 3 و 4 را مطرح
میکنند و این یعنی اینکه ما غلط کردهایم و این اقدام یک روش جدید توبه نامه سیاسی است و تسلیم مرحله به مرحله است.

باقریبنابی یادآور شد: ناخدای الهی و سکاندار کشتی ملت اسلامی در نطقهای خود در جوار حرم رضوی تبیین کردند که معنای
این تفکر شوم و خطرناک این است که جمهوری اسلامی به تدریج از مبانی و مسائل اسلامی خود صرفنظر کرده و از مواضع و

خواستههای به حق خود عدول کرده است که آن موقع نه سپاه لازم است و نه دفاع!

وی تصریح کرد: دشمنی را که با هزاران مصیبت و دادن هزاران شهید از کشور بیرون کردیم، حالا میخواهیم با دستان خودمان
مجدداً وارد کشور کنیم تا برای ما تصمیم بگیرند.

امام جمعه بناب با تأکید بر اینکه تمام بلاها و گرفتاریهای حاکم بر منطقه ناشی از نقشههای شوم آمریکا و غربیهاست؛ گفت:
غربیها به غیر از تأمین منافع خود به هیچ ملتی ارزش قائل نیستند از این رو اگر در این شرایط به سمت آشتی با غربیها
برویم، چه جوابی به مظلومان عالم داریم، چه جوابی به شهدا داریم؟! آیا دنیا برای ما تأسف نمیخورد و به انقلاب ما ناسزا

نمیگویند.

باقریبنابی با انتقاد از وضعیت حاکم بر بازار، صنعت و اشتغال تصریح کرد: هنوز هیچ اقدام و بازخورد مثبتی را از برجام
ندیدهایم و از هر ناحیه در تحریم هستیم.
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خطیب جمعه شهرستان بناب همچنین بر عملیاتی شدن شعار سال از سوی آحاد مختلف مردم بویژه دولتمردان در سطح جامعه
تأکید کرد.
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